
  

 

 

Ishøj Skole   Den 23.8.2023 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 29.8.2023 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Ole Wedel-Brandt, Britt Berg 

Kanstrup, Peter Bjerge. 

Dagsorden: 

 

 

 

1214 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

13/6 -2023 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

 

1215 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Første skoledag var 

fin. Der er 26 elever i 

0.a, og der var en god 

stemning i lokalet. 

• Fælles kommunalt ar-

rangement om ”Frisæt-

telse” ved Lene Tang-

gaard. 

• Ishøj Skole har fået et 

TRIO-organ. I dette 

sidder pædagogernes 

tillidsmand, lærernes 

tillidsmand, AMR og 

skolens ledelse. 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1216 

Udtalelse til kommunale budget 2024 og overslagsårene 

2025-2027 (drøftelse og beslutning) 40 min.  

a. Det kommunale budget for 2024 er sendt til udtalelse 

b. Indledning ved skolens ledelse 

c. Rådighedskataloget/sparekataloget er på 60 sider. De 

spareforslag der direkte eller indirekte kan komme til at 

berøre os her på Ishøj Skole er forslagene der fra side 

15-26 

d. Udarbejdelse af udtalelsessvar 

i. Forslag til udtalelse der er udgangspunkt for en            

drøftelse er vedlagt 

e. Høringsmateriale er vedlagt 

 

 

1217 

Udtalelse vedr. skoledistrikter – skoleåret 2024-2025 

(drøftelse og beslutning) 10 min.  

a. Dannelse af skoledistrikter for skoleåret 2024-2025 er 

sendt til udtalelse 

b. Indledning ved skolens ledelse 

c. Udarbejdelse af udtalelsessvar 

i. Forslag til udtalelse der er udgangspunkt for en drøf-

telse er vedlagt. 

d. Høringsmateriale er vedlagt 
 

 

1218 

Skolebestyrelsens årsberetning (drøftelse og beslutning)  

10 min. 

a. Udarbejdelse af skolebestyrelsens årsberetning for sko-

leåret 22-23 

b. Hvem, hvordan og hvorledes involveres skolens foræl-

drekreds 

• Katja Carstensen ori-

enterede om følgende: 

• I sommerferien har der 

kun været halvdelen af 

de tilmeldte børn. 

Dette er et observati-

onspunkt med hensyn 

til ressourcer. Der har 

været 1-2 elever på 

Gildbroskolen i lukke-

ugerne. 

• SFOen er godt i gang 

efter ferien. 

 

 

Lars Halmø redegjorde for 

budgettet og sparekataloget, 

hvorefter skolebestyrelsen 

drøftede dette. Der blev udar-

bejdet et høringssvar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lars Halmø fortalte om sko-

ledistrikterne. Der var en 

drøftelse, hvorefter der blev 

udarbejdet et høringssvar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Camilla Ankerkilde skriver 

årsberetningen, som sendes 

ud på aula. Der vil være mu-

lighed for forældrene til del-

tage i et åbent hus-arrange-

ment i den forbindelse. 



  

 

1219 

Skolebestyrelsens deltagelse i klassernes første forældre-

møde (beslutning) 15 min.  

a. Hvem deltager i de enkelte forældremøder 

b. Vedlagt er skematisk oversigt over klassernes første 

forældremøde samt områder skolebestyrelsen skal 

komme ind på. Camilla har udsendt det tidligere til for-

ældrevalgte medlemmer af skolebestyrelsen 
 

 

1220 

Princip for Ishøj Skole sfo (drøftelse) 10 min.  

a. Mangler der nogle områder 

b. Foreløbigt udkast til princip er vedlagt 

 

 

 

 

 

 

 

1221 

Udvidelse af Ishøj Skole (orientering) 10 min.  

a. Hvad er status 

b. Orientering ved Lars 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1222 

Ladestandere på Ishøj Skole (orientering) 10 min.  

a. Der bliver i løbet af 2023-2024 opsat ladestandere til el-

biler på Ishøj skole 

b. Orientering ved Lars, herunder betydning for P-plad-

serne på skolen 

 

 

 

 

 

Det blev aftalt, hvem der del-

tager i de enkelte klasser til 

forældremøderne. 

Talepapiret skal bruges på 

møderne. 

 

 

 

 

 

Det er et fint første skriv 

men: 

• Det skal præciseres, 

hvilke aldersgrupper 

der er i SFOen.  

• Hvor man er placeret 

på skolen. 

• Hvor aftenklubben 

holder til. 

 

 

Lars Halmø orienterede om, 

hvor vi er i byggeprocessen. 

Kommunen har forlænget fri-

sten i udbuddet i fjorten dage 

pga., at man kom ind i ferie-

perioden. 

Lars Halmø skal mødes med 

styregruppen, hvor tilbud-

dene og økonomien skal 

drøftes. 

Legepladsen skal fjernes og 

reetableres ved andetsteds 

Det tilstræbes, at byggeriet 

vil give færrest mulige gener. 

 

 

Der bliver opsat seks lade- 

standere på skolen. Dette vil 

udfordre parkeringsmulighe-

derne på skolen. 

Ved hallen vil det udfordre 

SFOens legeområde, og 

foran skolen er der i forvejen 

rift om pladserne. Ledelsen 

prøver at påvirke bedst 



  

 

 

 

 

1223 

Personalesituationen (orientering) 10 min.  

a. Hvordan går det med stillingsopslaget til ”hånd-

værk/design samt engelsk i indskolingen/mellemtrin-

net” 

b. Jacobinas barselsvikariat 
 

 

 

 

 

 

1224 

Evaluering af skolebestyrelsens sommerfest – juni 23 (ori-

entering) 10 min.  

a. Hvad gik godt og hvad skal der arbejdes med i forhold 

til den kommende sommerfest i juni 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1225 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Medarbejderne 

d. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

muligt hvor ladestanderne 

skal stå.  

 

 

a. 

Katinka Puls er ansat pr. 

1/10-23. 

 

b. 

Barselsvikariatet er pt. ikke 

besat, men det er stadig op-

slået. Jacobina går fra i uge 

43. 

 

 

 

Følgende skal ændres: 

• Kagen skal sælges dy-

rere. 

• Popcorn og slushice 

skal sælges fra start til 

slut. 

• Gode råd til at aktivere 

alle forældre. 

• Elevrådet skal spørges 

med hensyn til som-

merfesten. 

• Det fungerede fint med 

7.a i køkkenet. 

• Nogle forældre øn-

skede lidt større porti-

oner for pengene. 

 

 

a. 

De sidste elevrådsrepræsen-

tanter er blevet valgt i dag. 

Der er indkaldt til elevråds-

møde d. 5/9-23. 

 

b. 

• Ønsker at aula beske-

der ikke forsvinder i 

forbindelse med oprul-

ning til nyt skoleår. 

• Er der obs på hygiej-

nen, nu vi går den 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1226 

Eventuelt 5 min 

 

 

1227 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

1228 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

mørke tid i møde, hvor 

mange ofte bliver 

syge. Der er sprit i alle 

klasser. Ledelsen 

lovede at følge op på 

dette. 

• Skolebladet fortsætter 

med samme redaktør. 

 

c. 

• SFOen har fortsat fo-

kus på de ting, der 

blev rejst på forrige 

skolebestyrelsesmøde. 

 

d. 

Intet. 

 

 

Intet 

 

 

 

Fint møde. 

 

 

 

 

Se særskilt referat. 

  

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 23/24 

10/10, 14/11, 9/1, 13/2, 12/3, 9/4, 14/5, 11/6 

 


